

國立新竹高工 114 學年度第二學期 高三期末評量

科目:英語文

班級/座號/姓名: _____

一、請在空格內填上適當的單字(一格 3 分，20 格共 60 分)

(一)第一篇文章

(Adam and Elsie are (1)**outside** AMC Department Store.)

Adam: I can' t wait until the doors open! (2)**Look at** all these people. Everyone wants to buy things (3)**on sale** for the store' s (4)**anniversary**.

Elsie: Right! I' m going to (5)**go straight** to (6)**the cosmetics department**. It' s on the first floor. My (7)**favorite**

brand has a (8)**discount** on a limited number of items.

Adam: I need to get to the electronics and home appliances department. I need some new (9)**gaming headphones**.

They' re on sale!

Elsie: How big is the discount?

Adam: It' s (10)**65% off**! It' s a great deal!

Elsie: The store is open! Let' s go in!

參考詞彙: **on sale、Look at、outside、go straight、anniversary、 the cosmetics department、65% off 、gaming headphones、discount、favorite**

(1)	(2)	(3)	(4)	(5)
(6)	(7)	(8)	(9)	(10)

國立新竹高工 114 學年度第二學期 高三期末評量

(一)第二篇文章

(Adam and Elsie enter the store.)

Elsie: (1)Where are we heading first?

Adam: Let' s go to cosmetics. It' s right over there.

Elsie: Look at that (2)crowd ! I' m going to (3)get in line now.

(Elsie buys her cosmetics.)

Elsie: Let' s head to the electronics department now.

Adam: OK, but we need (4)directions . Excuse me.

Where' s the electronics and home (5)appliances department?

Clerk: It' s (6)on the second floor. You can take the (7)escalator.

Adam: Thanks!

(On the second (8)floor, Adam looks around.)

Adam: Oh, no! Many things are (9)out of stock!

Where are the gaming headphones ?

Elsie: I found (10)the last pair for you!

Adam: Great! Thanks so much, Elsie!

參考詞彙: appliances、directions、escalator、get in line、
on、crowd、out of stock、Where、the last pair、floor

(1)	(2)	(3)	(4)	(5)
(6)	(7)	(8)	(9)	(10)

背面尚有試題

國立新竹高工 114 學年度第二學期 高三期末評量

二、英文翻中文，請將英文句子翻譯成中文(1 題 5 分，8 題共 40 分)

1. At this department store, you can buy hats, shoes, and even a sofa.

中文翻譯: 在這間百貨公司，你可以買到帽子、鞋子，甚至沙發。

2. These summer clothes are on sale now because it's almost autumn.

中文翻譯: 因為夏天快要結束，這些夏裝現在特價中。

3. Tanya went straight to her exercise class after she left her office.

中文翻譯: Tanya 離開辦公室後直接去上運動課。

4. My favorite color is purple, but I also like blue and green.

中文翻譯: 我最愛的顏色是紫色，不過我也喜歡藍色和綠色。

5. Jason was hungry. He **headed for** the refrigerator right after he got home.

中文翻譯: Jason 肚子很餓，他一到家就馬上朝冰箱走去。

背面尚有試題

6. The 「crowd」 cheered loudly when their school' s team won the baseball game.

中文翻譯: 這群人在他們學校的隊伍獲得棒球賽時大聲歡呼。

7. Look! There is a long **line** for the new doughnut shop.

中文翻譯: 看! 新開的甜甜圈店前排了很長的人龍。

8. The foreigners asked for **directions** to the station because they couldn' t find it.

中文翻譯: 幾名外國人詢問車站要怎麼走，因為他們找不到路。

試題結束

註: 文章與句子出自: 空中美語